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Ing. Kolesár: 
Interpeláciu smerujem k premaľovaniu fasády budovy mestského aktivačného strediska. 
Zaujíma ma pán primátor, aký bol dôvod a koľko nás stála táto, ani neviem, ako to nazvať, 
túto akciu, toto premaľovanie. Podľa odpovede sa budem pýtať ďalej. 
 
PhDr. Čižmár: 
Ja len pripomeniem, že išlo o normálny spôsob údržby, v tomto prípade išlo už o fasádu, ktorá 
bola poškodená. Prostriedky, ktoré sa využili, boli prostriedky refundované úradom práce.  
 
Davala: 
Tak, ako pán primátor spomenul, fasáda bola opravovaná z dôvodu poškodenia, popraskania 
a zatečenia najmä odkvapových rúr a žľabov, ktoré túto fasádu poškodili. Samozrejme bola 
poškodená aj z dôvodu opotrebovania, resp. nejakého obitia, popraskania, je to celé 
zdokumentované. Všetky náklady, ktorých hodnota je cca 400 eur nám uhradí úrad práce 
vzhľadom k tomu, že je to v rámci opravy miesta výkonu aktivačných prác.  
 
Ing. Kolesár: 
Zistili sme, kto nám chodil spredu od ulice M. R. Štefánika otĺkať fasádu? Či zamestnanci, 
ktorí tam vykonávajú aktivačnú činnosť, alebo to bol nejaký vandalizmus? 
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, bolo už povedané tak mnou, ako aj pánom Davalom, že išlo o poškodenú 
fasádu, poškodenú neznamená, že ju niekto otĺkal. Dôvody tak, ako je to na všetkých 
nehnuteľnostiach, kedy dochádza k poškodeniu fasády, opraskaniu, resp. k znehodnoteniu sú 
rôzne, aj poveternostné. V tomto prípade, keďže ide o budovu aktivačného strediska, kde sú 
sústredené pracovné sily, bolo potrebné, aby aj samotná budova, resp. miesto, ktoré je určené 
na takúto činnosť malo nejaký štandardný výzor, ak to tak môžem nazvať, bolo by asi 
neprístojné, aby popraskaná fasáda bola budovou, miestom, kde sa zhromažďujú  pracovné 
sily mesta. A čo sa týka refundácie, neboli na to použité prostriedky mesta.  
 
Ing. Kolesár: 
To znamená, že vedenie mesta považovalo túto fasádu za najpodstatnejšiu zo všetkých fasád, 
ktoré v meste máme, napr. budova bývalej KaSS, kultúrneho a spoločenského strediska 
v absolútnom centre mesta nemá takú prioritu ako má budova mestského aktivačného 
strediska. 
 
PhDr. Čižmár: 
To nedovolím si povedať, že hodnota opravy aktivačného strediska, budovy aktivačného 
strediska je porovnateľná s opravou fasády budovy starej KaSS. Navyše tieto práce realizovali 
zamestnanci mesta, to znamená, tam priamo pôsobiaci zamestnanci mesta.  
 
 
 



Ing. Kolesár: 
Odporúčam hlavnému kontrolórovi, venovať pozornosť tejto tzv. oprave, pretože mám vážne 
pochybnosti o tom, či úrad práce, sociálnych vecí a rodiny si je vedomý, čo refundoval. Ak sa 
na toto majú využívať štátne prostriedky, by ma to prekvapilo, ale ak je to tak, budem len rád 
a potom požiadam vedenie mesta, aby sa postupne sústreďovali aktivační pracovníci 
v jednotlivých budovách mesta, vždy na nejaký čas a žiadali sme úrad práce o opravu 
jednotlivých mestských fasád.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


